
Mahjong Finland ry                         28.4.2024
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2. Kokouksen järjestäytyminen
Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Konsta Lensu, sihteeriksi Petteri Huuskonen ja 
pöytäkirjantarkastajiksi Tommi Ikonen ja Anne-Mari Haapsamo. Ääntenlaskijiksi valittiin Henri 
Vataja ja Henri Haapsamo.

3. Kokouksen laillisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouksesta oli ilmoitettu 17 päivää etukäteen.

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys
Hyväksyttiin työjärjestys yksimielisesti.

5. Esitetään tilinpäätös, vuosikertomus ja tilintarkastajien / 
toiminnantarkastajien lausunto

Konsta Lensu esitti asiakirjat. Huomautettiin virheistä vuosikertomuksen asiatekstissä sekä 
tuloslaskelman kuluissa edelliseltä tilikaudelta. Korjataan nämä kokouksen jälkeen.

Toiminnantarkastaja Yuanqi Shan on lähettänyt ennakkoon lausuntonsa, jossa esitetään 
vastuuvapauden myöntämistä hallitukselle tilikaudelta 2023.



6. Tilinpäätöksen hyväksyntä ja vastuuvapauden myöntäminen
Hyväksyttiin vuosikertomus ja tilinpäätös aiemmin mainituin korjauksin, ja myönnettiin 
vastuuvapaus vuoden 2023 hallitukselle.

7. Hallituksen valinta
Puheenjohtajaksi valittiin Konsta Lensu yksimielisesti.

Varapuheenjohtajaksi valittiin Anne-Mari Haapsamo yksimielisesti.

Seurojen edustajiksi valitaan:

Mahjong-seura Tenpai ry: Tommi Ikonen

Aalto Daigaku Maajanbu ry: Petteri Huuskonen

Most Casual Mahjong Club ry: Henri Vataja

Yliopiston anime ja manga ry: Joni Jokinen

Turun riichi-mahjong-seura Nagashi ry: – (Eero Pihkala jatkaa Nagashi ry:n edustajana, mutta ei
voitu valita hallituksen jäseneksi, koska ei ollut paikalla kokouksessa eikä ollut antanut 
suostumustaan ennakkoon.)

Mahjong-seura Kokushi ry: Henri Mäkelä

Sihteeriksi valitaan Petteri Huuskonen yksimielisesti.

Rahastonhoitajaksi valitaan Henri Mäkelä yksimielisesti.

Toiminnantarkastajaksi valittiin Henri Haapsamo ja varatoiminnantarkastajaksi Kristiina Kuusela.

Toimihenkilöt:

EMA-edustaja: Konsta Lensu

Nettisivuista vastaava: Petteri Huuskonen

Mahjong Finland Ranking System (MFRS) vastaava: Konsta Lensu



9. Vuoden 2024 turnausaikataulun suunnittelu
Ennen kokousta pidetyt tai sovitut turnaukset vuonna 2024:

• Under the River 2024 13-14.1. Turku (MFRS)

• Aallonharja 2024 29.-31.3. Espoo (MFRS)

• Tenpain Kevätturnaus 2024 4.-5.5. Tampere (MFRS)

• Great Wave 2024 29-30.6. Espoo (MFRS, MERS)

Great Waven jälkeen ensimmäinen mahdollinen turnausviikonloppu 4vko välin 
käytännön huomioon ottaen olisi täten 27.-28.7.

Tenpain syysturnaus pidettäisiin perinteisesti 14.-15.9. Tätä edeltävä MFRS-turnaus 
tulisi siis olla viimeistään 17.-18.8. Great Waven kanssa tämä rajaa siis 4vko jakson, 
jossa voidaan järjestää yksi turnaus. Tenpain syysturnauksen jälkeen aikaisin 
mahdollinen turnausviikonloppu olisi 12.-13. lokakuuta, ja viimeinen EM-kisat 
huomioiden 9.-10. marraskuuta.

EM-kisat Valenciassa 5.-8. joulukuuta. Käytäntö on ollut, että MFRS-turnauksia ei 
järjestetä alle 4vko päässä merkittävistä arvokilpailuista. Konsta Lensu esittää 
poikkeusta, jotta Tenpai ry voi pitää vakituisen vuositurnauksensa (joko 14.-15. tai 
21.-22.12., täsmällinen ajankohta tarkentuu myöhemmin). Hyväksyttiin 
yksimielisesti.

Konsta Lensu esitti Tenpain vuositurnausta SM-kilpailuksi. Turnaus olisi tällöin 
myös EMA-turnaus. Tenpai selvittää asiaa, mutta pyrkii toimimaan näin.

Henri Vataja ilmoitti, että MCMC:llä ei ole kiinnostusta järjestää EMA-turnausta 
toistaiseksi. MCMC saattaa kuitenkin järjestää MFRS-turnauksia.

Yama ry suunnitteli järjestävänsä MFRS-turnauksen loppuvuodesta, syyskuu-
marraskuu–välillä. Tenpain syysturnauksen huomioiden aikaisin mahdollinen 
viikonloppu olisi 12.-13. lokakuuta ja viimeinen EM-kisat huomioiden 9.-10. 
marraskuuta.

Kokushi ry selvittää mahdollisuuksiaan järjestää turnauksia, ja suunnittelee 
aikaisintaan loppuvuodelle. Käytännössä tämä tarkoittaa, että Yama ry:n ja Kokushi 
ry:n turnaukset pakottaisivat toisensa viikonlopuille 12.-13.10. ja 9.-10.11., jos 
molemmat pidetään.

Nagashi ry:stä ei ollut edustajaa paikalla, joten yhdistykseltä tiedustellaan erikseen 
halusta järjestää turnauksia loppuvuonna.



Ottaen huomioon yleisen epävarmuuden EMA-turnausten järjestämisestä 
loppuvuonna, esitettiin että Tenpai ry:n syys- ja vuositurnaukset voisivat molemmat 
olla EMA-turnauksia, jotta vuoden kolmen turnauksen kiintiö saataisiin täyteen. 
Päätettiin, että näin tehdään ellei joku toinen yhdistys päätä 14.6. mennessä halustaan 
järjestää EMA-turnausta, jotta Tenpai ry:llä on tarpeeksi aikaa ilmoittaa EMA:lle 
turnauksesta.

Tunnetut tulevat turnaukset olisivat siis:

• Tenpain Syysturnaus 2024 14.-15.9. Tampere (MFRS, mahd. MERS)

• Tenpain Vuositurnaus 2024 14.-15. tai 21.-22.12. Tampere (SM, MFRS, MERS)

Toistaiseksi vapaat ajanjaksot turnauksille ovat väleillä 27.7 – 18.8. (4 vko = max 1 
turnaus) ja 12.10. – 10.11. (5 vko = max 2 turnausta).

10. Muut kokouksen osallistujien esille tuomat asiat

Konsta Lensu esitti, että turnauksessa tuomarina toimivia voisi jotenkin kompensoida
MFRS-pisteissä, koska tällä hetkellä tuomarina toimiminen estää mahdollisuuden 
nostaa omaa rankingia. Keskusteltiin mahdollisista vaihtoehdoista (mm. 
”haamuturnausten” eliminointi tai ylimäärisen 50%-tuloksen antaminen 
turnauksesta), mutta ei toistaiseksi päätetty mitään konkreettista. Jatketaan asian 
pohtimista kokouksen ulkopuolella.

Tenpai ry liittyy osaksi Kapsi Internet-käyttäjät ry:tä. Yhdistyksen yhteisöjäsenyyteen
kuuluu verkkopalvelin, johon myös Mahjong Finlandin verkkosivut siirtyisivät. Tämä
vähentää merkittävästi palvelinkuluja.

Konsta Lensu ehdotti nostaa EMA-turnauksiin osallistumisen merkitsevyyttä 
arvokisavalinnassa. Nykytilanteessa MF ei anna merkittävää insentiiviä osallistua 
ulkomaisiin turnauksiin. Idea sai yleistä kannatusta, ja hallitus jatkaa keskustelua 
myöhemmin. Keskusteltiin myös mahdollisuudesta sponsoroida arvokisoihin 
lähtijöitä.

Henri Haapsamo tiedusteli tarpeista erinäisille tietoteknisille avustuksille. Todettiin, 
että merkittävää tarvetta näille ei ole, mutta mahdollisuudet vähentää toimintakuluja 
olisivat tervetulleita.

Henri Mäkelä muistutti toiveista tuomariseminaarin järjestämiselle. Petteri 
Huuskonen selvittää, voidaanko järjestää seminaari Great Wave 2024:n yhteydessä.



Petteri Huuskonen esitti, että MF voisi suosittaa yhdistyksiä tarjoamaan tuomareille 
jonkinlaista kompensaatiota (esim. kohtuullinen ruokabudjetti turnauspäiviltä). Henri 
Haapsamo ehdotti selventää MF:n turnausetikettiä mm. varapelaajien suhteen. 
Toistaiseksi näistä ei ole erillisiä ohjeita, mutta nostettiin esiin että nämä voisi lukea 
mm. yhdistyksen verkkosivulla erikseen.

Anne-Mari Haapsamo kysyi myös, toivotaanko turnauksille alaikärajoja. Asiasta 
keskusteltiin hieman, ja päätettiin jatkaa keskustelua Tenpain tulevan turnauksen 
jälkeen, sillä sinne on osallistumassa ainakin yksi merkittävästi nuorempi pelaaja.

11. Toimintasuunnitelma ja talousarvio

Menoarvio:

• Verkkopalvelin- ja nimikulut 80-100€
• Hallintokulut 0-40€

Menot yhteensä 80-140€
Tuloarvio:

• MFRS-lisenssimaksut 200-250€
• Jäsenmaksu on edelleen 0€

12. Seuraavan kokouksen ajankohdan päättäminen
Seuraava vuosikokous pidetään alkuvuodesta 2025.

Loppuvuodesta 2024 pidetään hallituksen kokous alkuvuoden 2025 turnausaikataulusta.

Seuraava kokous kutsutaan tarvittaessa koolle. 

Kokous päätettiin 17:46


